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Till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S) angående Gårdsvägen 

 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2013 att bifalla ett medborgarförslag om att ta bort 

genomfartsförbudet på Gårdsvägen i Tullinge under förutsättningar att en gångbana skulle anläggas. 

 

Av beslutsunderlaget framgår att Gårdsvägen skulle kunna öppnas på nytt för genomfartstrafik, om 

vissa trafiksäkerhetshöjande åtgärder genomförs. Ett beslut om att tillåta genomfartstrafik på 

Gårdsvägen skulle innebära ett mer naturligt trafikmönster i Tullinge. Dessutom skulle det minska 

trafiken något på Tullinge strand och Anna-Maria Roos väg. 

 

För att höja trafiksäkerheten för sträckans oskyddade trafikanter föreslog 

samhällsbyggnadsnämnden att en gångbana anläggs på vägens norra sida. Denna åtgärd beräknades 

kosta 700 tkr och fanns med i nämndens framåtsikt för år 2014. 

 

Jag vill därför fråga samhällsbyggnadsnämndens ordförande följande:  

 

Kommer Gårdsvägen i Tullinge att öppnas för genomfartstrafik?  

 

Anders Thorén (TUP) 

 

 


